
Krajevne samouprave
ni brez upokojencev
Zveza društev upokojencev občine Ljubljana Center
združuje osem društev s 4.170 člani. Vseh upokojen-
cev v občini je pa 8.062. Ob deseti obletnici občinske
Zveze sindikatov upokojencev smo se pogovarjali z
njenim predsednlkom Milanom Podobnikom.

• Katere sc osnovne dejavno-
sti v društvih?

- Najprej je tu aktivistično de-
lo, saj v občini Center krajevne
samouprave brez upokojencev ni.
Potem je tu kulturna dejavnost.
Imamo pevski zbor upokojencev:
KUD Ivan Cankar, ki združuje
vse pevce upokojence naše obči-
ne. Manjša zbora pa sta eden pri
Društvu upokojencev Kolodvor
in drugi v KS Gradišče. V športni
dejavnosti so vkJjučene balinar-

ske in kegljaške sekcije, strelstvo.
Ena najmočnejših po številu čla-
nov je šahovska sekcija, ki obsta-
ja pri Društvu upokojencev Ko-
lodvor in drugi v KS Gradišče. V
športni dejavnosti so vključene
balinarske in kegljaške sekcije,
strelstvo. Ena najmočnejših po
številu članov je šahovska sekci-
ja, ki obstaja pri vsakem društvu
posebej. Sedanje krožke vezenja-
in ročnih del nameravamo razširi-
ti in organizirati prodajne razsta-
ve. Dobiček bi prav prišel tako

tistim, ki so izdelke naredili, kot
tudi društvu.

• Kateri je osnovni vir financi-
ranja?

- Osnovna finnnčna podlaga
za delo je članarina, drugače pa
daje tudi SPIZ vsako leto določe-
no vsoto za rekreativno dejav-
nost. Pri nas organiziramo tudi
izlete, smučanje, nabiranje gob...
Denar prinese tudi bife Zveze
društev upokojencev v Knaflje-
vem prehodu, saj je na precej pro-
metnem kraju in še cenejši je kot

. številnrdrugi.
• Kakšen je vaš letošpji plan

dela?
- To je standardni plan šport-

nih tekmovanj, koncertov itd. za-
dali smo si, oziroma si bomo, da
pomladimo odbore, saj je v naši
občini 700-800 upokojencev
mlajših od 65 let. S pomladitvijo
bi lahko prišle tudi nove ideje za
delo.

• Pripravljate kaj posebnega
ob 10-letnici?

- Ob tej priložnosti nameraVa-
mo organizirati športna tekmova-
nja v mestnem merilu. Pripraviti
želimo srečarye upokojencev ob-
čine Center nekje v naravi, z RTV
pa eno predstavo Prizma optimiz-

. ma. Med drugim je tu še vsakolet-
na operna predstava, ki jo Zveza
zakupi za svoje člane. Prišli smo
do spoznanja, da ni več smiselno
prirejati. »Teden upokojencev,«
temveč je bolje organizirati aktiv-
nosti tekom vsega leta.

• S prostori nimate težav?
- Društva so »stacionirana« v

krajevnih skupnostih, upokojen-
cem pa manjka društveni prostor,
kjer bi brali Casopise, igra]i šah,
klepetali... Tudi rešitev tega pro-
blema je naša naloga v prihodnje.

• Kakšnajezvezadruštevupo-
kojencev danes, po destih letih
obstoja?

- Na vsak način smo ponosni,
da smo dobro organizirani. Klub-
ska dejavnost pri OZD je bila ne-
kaj časa stvar zase. Danes imajo
klubi svoje delegate v izvršnem
odboru Zveze. Tako povezujemo
delo. Seznanjeni smo z njihovo
problematiko oni pa z našo. Zame
je najbolj važno, da je teh 8.000
upokojencev nekje organiziranih.
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